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Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva obce Třemešná, 

které se konalo dne 29. 06. 2023 v galerii kulturního domu, Třemešná 14. 

 

Přítomní: Z. Pecháček, F. Pašas, T. Salvet, R. Zahradník, P. Baron, P. Šperl a K. Šamajová 

Omluveni: L. Králová a R. Kocián 

 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelstva. 

 

starosta – dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje audiozáznam, který je 

nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e) 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá 

pouze prostor pro zastupitele a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových 

stránkách obce. Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní 

své právo ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 

 

Pořízený audiozáznam slouží k přepisu zápisu zasedání zastupitelstva a po jeho vyhotovení bude vymazán. 

 

starosta určil zapisovatelem Ing. Tomáše Salveta 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

starosta – navrhl ověřovateli zápisu R. Zahradník a K. Šamajová 

Dále podal návrh na složení návrhové komise: předseda – P. Šperl a členové, P. Baron a F. Pašas 

P. Šperl 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ověřovatele zápisu Rudolfa Zahradníka a Mg. Kateřinu Šamajovou. 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda: Pavel Šperl a členové: Filip 

Pašas a Pavel Baron. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 105/8/2023 bylo schváleno 

 

Zápis z předchozího zasedání ZO byl před zveřejněním připomínkován a doplněn. 

 

 

3. Schválení programu 

starosta – seznámil zastupitele se zveřejněnými body programu 8. zasedání zastupitelstva 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtová opatření 

5. Účetnictví ZŠ a MŠ Třemešná 

6. Žádost o schválení výjimky z počtu žáku pro ZŠ a MŠ Třemešná 

7. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

8. Veřejné osvětlení 

9. Informace starosty  

10. Diskuse 

11. Závěr 

 

starosta – vyzval zastupitele k doplnění programu. Návrhy na doplnění programu nebyly podány. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje zveřejněný program 8. zasedání zastupitelstva obce 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 106/8/2023 bylo schváleno 

 

 

4. Rozpočtová opatření 

rozpočtové opatření číslo 6/2023 nemění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části. Jedná se nákup 

sadebního materiálu do obecního lesa. Vyfakturovány byly samostatně bez práce, tedy se účtují jako všeobecný 

materiál a ne jako služby. 

 

rozpočtové opatření číslo 7/2023 nemění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části. Jedná se o nákup 

kontejneru, umístěného v areálu hřiště. 

 

rozpočtové opatření číslo 8/2023 nemění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části. Neinvestiční průtoková 

dotace Základní škola a Mateřská škola Třemešná - projekt OP Jan Amos Komenský  

 

rozpočtové opatření číslo 9/2023 mění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části. Jedná se o dotaci z ÚP 

Bruntál na pracovníky VPP ve výši 217.599 Kč, dotace posílí v této částce příjmovou i výdajovou část. 

 

Zmíněná rozpočtová opatření číslo 6/2023 až 9/2023 byla řádně vyvěšena na venkovní úřední desce 

i elektronické úřední desce k nahlédnutí. 

 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtové opatření na vědomí. 

 

 

5. Účetnictví ZŠ a MŠ Třemešná 

starosta – na ZO je pozván pan ředitel ZŠ a MŠ Třemešná, který se osobně vyjádří k účetnictví školy. Je 

přítomna i jeho zástupkyně. Proběhlo druhé kolo výběrového řízení na účetní školy. Pan ředitel nás seznámí 

s výsledkem. 

ředitel školy – výběrového řízení se účastnilo 6 účastníků. Komise došla k závěru, že nejvhodnějším 

kandidátem je p. Sovová. Od 01. 07. 2023 bude pracovat na pozici účetní školy. Paní Vičíková jako účetní 

k 30. 06. 2023 ve škole skončí.  

starosta – k předání agendy doufám proběhne tak, jak by mělo. 

ředitel školy – samozřejmě, p. Vičíková je profesionál, takže vše předá, jak by měla. Domluvil jsem se s ní, 

že udělá i výplaty zaměstnancům. 

starosta – ve škole proběhly dvě kontroly účetnictví školy za účasti zástupců školy a předsedy finančního 

výboru. Zápisy jsem zastupitelům rozeslal. Každý se mohl seznámit s problémy, které v účetnictví školy jsou. 

Pana ředitele jsem žádal o předložení účetní závěrky za rok 2022 a o výjimku z počtu žáků. Ta byla zaslána, ale 

závěrka obci předložena nebyla. Zastupitelstvo obce by mělo tuto závěrku schvalovat, ale v první řadě je škola 

ke schválení musí předložit školské radě a pak zastupitelstvu. 

ředitel školy – měl jsem za to, že p. Vičíková závěrku obci zaslala. Musím to ověřit, v současnosti je 

na nemocenské. 

starosta – na obec nic k dnešnímu dnu nedorazilo. Měli bychom ji mít týden před zasedáním. Takže nemůžeme 

schválit závěrku školy za rok 2022, tak jak tomu bylo i v letech 2020 a 2021. Pro úplnost je nutno sdělit, 

že účetnictví školy za roky 2020 až 2021 je podáno na hospodářské kriminálce a byly zaslány i podněty 

na finanční úřad v Bruntálu. Tento úřad se nám k ničemu nevyjádřil, protože škola je samostatný subjekt, takže 

prý nemáme nárok, abychom obdrželi nějaké informace. Čekáme na výsledek šetření kriminální policie. 

I účetnictví školy za rok 2022 bylo opětovně zasláno na finanční úřad v Bruntálu, aby provedl kontrolu  

a po dohodě se státním zástupcem, který dohlíží na trestní věci bylo účetnictví školy za rok 2022 předáno ke 

spisové dokumentaci těch dvou předchozích let na hospodářskou kriminálku k prověřování. Co se týče zmíněné 

kontroly obce u účetnictví školy za rok 2023, bylo zjištěno, že dochází k porušování usnesení zastupitelstva 

obce č. 46/3/2022, kde jsme rozhodli o tom, že škola dostane 450 tis. Kč na energie a 50 tis. Kč na provozní 

náklady. K dnešnímu dni byly přečerpáno provozní náklady bez souhlasu zřizovatele, ale není možné 

z účetnictví sdělit přesnou částku. Škole byl schválen příspěvek na rok 2023 výdajů ve výši 1.275.000 Kč 
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a z usnesení vyplývá, že po konzultaci se zřizovatelem a schválení bude škole uvolněna další částka. Dvě 

konzultace úspěšně proběhly a po dohodě celkově obec poslala na účet školy ve výši cca 201 tis. Kč.  

 

Salvet – účetní jednotka ZŠ a MŠ Třemešná nepředložila účetní závěrku sestavenou k 31. 12. 2022 a je tedy 

nutno, i dle zákona, ji považovat za neschválenou. Takže nemáme co schvalovat. Dle zákona měla být 

do 30. 06. 2023 předložena ke schválení zřizovateli, obci. Škola neprovedla opravu účetních závěrek z roku 

2020 a 2021. Inventarizační zpráva neobsahovala povinnou přílohu k inventurám, která obsahuje soupis 

veškerého majetku a závazků. Přes trojí upozornění obce, že škola má sestavit účetní závěrku, ji nesestavila 

a nepředložila. Protože nemáme poklady pro schválení navrhuji usnesení, které zastupitelé berou na vědomí. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere na vědomí důvod neschválení: 

- Neprůkazné účetnictví v roce 2020, neprovedení řádné inventarizace majetku a závazků za rok 2020. 

- Neprůkazné účetnictví v roce 2021, neprovedení řádné inventarizace majetku a závazků za rok 2021. 

Účetnictví za rok 2020 a 2021 bylo předáno Policii České republiky, oddělení hospodářské kriminality Bruntál, 

a zároveň bylo podáno oznámení na Finanční úřad Bruntál. 

Za rok 2022 bylo kontrolní skupinou rovněž konstatováno neprůkazné účetnictví Základní školy a Mateřské 

školy Třemešná, opět nebyla řádně provedena inventarizace majetku a závazků k 31. 12. 2022. Předsedkyně 

Hlavní inventarizační komise byla na tuto skutečnost upozorněna, byl proveden zápis. Účetnictví Základní 

školy a Mateřské školy Třemešná za rok 2022 bylo rovněž předáno na Policii České republiky, oddělení 

hospodářské kriminality Bruntál, ke stejné spisové značce k rokům 2020, 2021. Zároveň bylo podáno oznámení 

na Finanční úřad Bruntál. Za rok 2022 neznáme výši čerpání příspěvku na provoz od zřizovatele, tj. Obec 

Třemešná, nemáme dlouhodobě přehled o majetku, a to jak nově pořizovaného, tak kde se nachází majetek 

pořízený v minulých letech a již se nepoužívá. Základní škola a Mateřská škola Třemešná, účetní jednotka, nám 

nedokáže sdělit, kolik finančních prostředků z příspěvku na provoz od zřizovatele za rok 2022 vyčerpala. 

Výsledek hlasování: Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 2 (P. Baron a R. Zahradník) 

Usnesení č. 107/8/2023 bylo schváleno 

 

starosta – od 01. 02. 2023 máme nové vedení školy, od 01. 07. 2023 bude ve škole nová účetní, tak očekáváme, 

že dojde k nápravě účetnictví ve škole. 

ředitel školy – k účetnitcví za rok 2022 se nemůžu vyjádřit. K tomu, co tu bylo řečeno k účetnictví školy 2023 

k přečerpání došlo proto, že došly nějaké faktury, které byly ještě za bývalého ředitele. Dále byly hrazeny 

revize, bojler, provoz kopírky, výměna bezpečnostních zámků a další drobné věcí. Faktury se musely zaplatit 

a pak došlo k jednání s obcí. Faktury byly zasílány na obec. Dle obce jsme je mohli platit i z rezervního fondu, 

což si myslím, že nejde.  

starosta – v posuzování účetnictví školy spoléhám na zaměstankyně obce. Požádali jsme vás o účetnictví za rok 

2022 a za leden 2023 a dále o účetnictví roku 2023. Mělo být rozděleno, co bylo školou hrazeno za bývalého 

ředitele a co za vás. Finance jsou obcí zasílány po konzultaci jejich uhrazení. Škola má s obcí jednat dopředu. 

Golíková – doposud se v účetnictví v roce 2023 pokračuje podobně jako v roce 2022. Bývalý ředitel p. Gross 

psal, že k 30. 11. 2022 zůstalo škole 135.000 Kč a že nežádá další dodatečné navýšení přispěvku. O měsíc 

později se objevilo, že škola je v mínusu 173.000 Kč. Když jsme se zabývali hrazením nedoplatků za dodávku 

plynu, tak bylo zjištěno, že škola nezaplatila za říjen až prosinec minulého roku 115.000 Kč. Takže 

hospodářský výsledek školy za rok 2022 je mínus 288.000 Kč a v účetnictví 2022 nejsou podchyceny žádné 

závazky vůči plynárně. V letošním roce škola zaplatila plynárně 115.000 Kč za rok 2022, ale z jakých peněz? 

Informaci o tomto obec dostala až červnu 2023. Bylo zjištěno, že tato částka byla školou uhrazena, ale tuto 

částku škola opět chtěla po obci. Bylo tedy vědomě porušeno usnesení zastupitesltva a toto je věc 

zastupitelstva. Co se týče účtování v roce 2023, začíname zjišťovat větší a větší nesrovnalosti. O tomto jsme 

hovořili, co lze a nelze hradit z přispěvku obce. Starostou obce byl p. ředitel informován o zmíněném usnesení 

zastupitelstva. Proto bylo nutno vyčíslit, jaká částka byla spotřebována za bývalého ředitele, kolik za nového. 

V tabulce, kterou jste zaslali na obec, nejsou uvedeny všechny faktury. Co se týče rezervního fondu, z něj škola 

může faktury hradit. Takže pokud škola vyčerpala rezervní fond, ten obec nezajímá, jde jen o čerpání 

schváleného přispěvku obce na provoz školy.  

ředitel školy – z rezervního fondu faktury hradit nemohu. 
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starosta – v zákoně č. 250/2000 Sb. je popsáno, co je rezervní fond a k čemu je určen. Napsal jsem škole, 

že doporučuji k hrazení faktur využít tento fond. Bylo odepsáno, že to nejde s odkazem na zákon o likvidaci 

podniků, který se příspěvkové organizace netýká. 

zástupkyně ředitele školy – citace zákona v odpovědi byla, bylo špatně uvedeno číslo zákona. 

ředitel školy – v daném vyjádření je napsáno, že z rezervního fondu nelze hradit provozní výdaje školy, jako 

jsou revize, poplatky apod. 

starosta – nebavíme se o provozních výdajích, ty jsou hrazeny z příspěvku obce po konzultaci s obcí. Ale jiné 

výdaje, jako jsou výtvarné pomůcky apod., které nemají nic společného s provozem školy, z něj hradit lze. 

Golíková – pokud se dotazujete na financování, musí se dotazovanému popsat celá skutečnost tak, jak je a ne 

jen co se mi zlíbí anebo jen z půlky. 

zástupkyně ředitele školy – z rezervního fondu škola hradila revize, telefonní poplatky a vše, co vy říkáte, 

že jsou provozní náklady. 

Golíková – finance na revize a poplatky obec škole poslala. 

starosta – správný postup je, že škola obec požádá o proplacení faktur, doloži je a obec po konzultaci škole 

finance pošle. Na tento postup jsme vedení školy opakovaně upozorňovali. Poslední dva případy byly 

provedeny správně. Škola by měla pouvažovat o některých službách, které hradí, jako např. pronájem kopírky. 

Suma se mi zdá vysoká, na to, že si kupuje toner, papíry apod. 

zástupkyně ředitele školy – k nedoložení všech faktur v tabulce. Sepisovali jsme je a součty faktur nám 

souhlasily. Tam ještě něco chybělo? 

Golíková – ano, chybějící faktury máme sepsány. 

starosta – myslíme si, že problém je ve způsobu zaúčtovávaní faktur učetní. Když příjde faktura, tak se má 

zaučtovat. A ne že x faktur účtuji pozdě v jeden den. 

Golíková – obec dostávala čerpání za leden až duben 2023 a pak se z účetnictví zjistilo, že všechny faktury byly 

přijaty 13. dubna. Z čeho se tvořily náklady za leden až březen. Je nepochopitelné, proč k tomu došlo. 

Vysvětlili jste, že to program. 

zástupkyně ředitele školy – došlo k tomu, že účetní p. Vičíková chtěla skončit, ale nakonec se jí zželelo nového 

pana ředitele a slíbila, že nám se vším pomůže. 

starosta – já doufám, že novému vedení a účetní se podaří účetnictví uvést do pořádku. Mají plnou podporu 

obce, která zajistila další pomoc při zaškolování. 

Salvet – chtěl bych se vrátit k soupisu faktur za I. čtvrtletí roku 2023. V dubnu jsme požádal školu o vyčíslení 

faktur ve škole, včetně jejich použití dle středisek, protože ze sestav, které škola poslala na obec, nešlo dovodit 

jaké jsou finanční toky, týkající se příspěvku obce. Obdržel jsem je až v červnu. Podstatou je zpřehlednění 

využívání přispěvku obce. Dosavadní účetní měla provést rekonstrukci účetnictví školy za rok 2020, dostala 

za to zaplaceno, ale neprovedlo se to. Chyby, které se dělaly v roce 2020 se přenesly do roku 2021 a 2022 

a pravděpodobně i do roku 2023. Pevně věřím, že se s novou účetní situace ve škole napraví a účetní závěrku 

za rok 2023 se podaří schválit. 

starosta – bylo by vhodné, aby škola i obec  měla  stejný účetní program a spisovou službu. Požádám 

o informace a pokud to půjde, obec by programy do školy zakoupila. Musí se ve škole nastavit funkční vnitřní 

kontrolní system. Přístí rok bychom chtěli zajistit audit ve škole u krajského úřadu. 

 

 

6. Žádost o schválení výjimky z počtu žáku pro ZŠ a MŠ Třemešná 

starosta – z důvodu nedostatečného počtu žáků ZŠ Třemešná je nutno schválit výjimku z počtu žáků. 

Ve školním roce 2022/23 vychází 13 žáků. Na školní rok 2023/24 je zapsáno 13 žáků. Předpokládaný nástup 

žáků k 01. 09. 2023 je 92.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje výjimku z počtu žáků pro ZŠ a MŠ Třemešná na školní rok 2023/2024. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 108/8/2023 bylo schváleno 
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7. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

starosta – zastupitelstvo obce na 5. ZO dne 25. 02. 2022 usnesením č. 479/36/2022 schválilo záměr pro prodej 

pozemku par. č. 155/1 v k.ú. Třemešná (zahrada) o výměře 2266 m2. Záměr byl řádně zveřejněn. O tento 

pozemek měli zájem 4 uchazeči, p. Pašas F., p. Pašas J., p. Kučera a p. Škopek. Z tohoto důvodu byl pozemek 

geometrickým plánem č. 922-87/2022 rozdělen na: parc. č. 155/1 zahrada o výměře 76 m2, parc. č. 155/7 

zahrada o výměře 534 m2 parc. č. 155/8 zahrada o výměře 534 m2 parc. č. 155/9 zahrada o výměře 537 m2 

parc. č. 155/10 zahrada o výměře 534 m2 a parc. č. 155/11 zahrada o výměře 51 m2 Se zájemci bylo provedeno 

geometrické zaměření a rozdělení pozemku dle dohody. Na obec byl doručen znalecký posudek na pozemky p. 

Kučera a spol. par.č. 155/7, 155/8, 155/9,155/10 a 155/11 v k.ú obce Třemešná. Cena za m2 dle znaleckého 

posudku je stanovena na 33 Kč/m2 bez DPH. Schází nám dořešit a schválit záměr prodeje či směny, dle žádosti 

manželů Kučerových. R. Kocián kdysi navrhl výměnu za pozemek, který nám scelí les a zajistí průjezdovou 

cestu k lesu. Byl jsem na místě, hovořil jsem s Kučerovými, po zjištění situace na místě navrhuji prodej 

pozemku. Směna pro obec nemá žádný význam. Ulička, která tam je, je obecní a k lesu je zajištěn přístup. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje záměr prodeje geometrickým plánem pro rozdělení pozemku č. 922-

87/2022 z pozemku parc. č. 155/1, druh kultury zahrada o výměře 2266 m2 v k.ú. Třemešná nově vzniknuvších 

a dosud v katastru nemovitostí nezapsaných pozemků parc. č. 155/8 v k.ú. Třemešná, druh kultury zahrada 

o výměře 534 m2 a parc. č. 155/11, druh kultury zahrada o výměře 51 m2 v k.ú. Třemešná manželům Pavlovi 

a Ivetě Kučerovým za částku 19.305 Kč + 21% DPH stanovenou znaleckým posudkem + náklady spojené 

s převodem.  

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 109/8/2023 bylo schváleno 

 

starosta – další pozemek k prodeji je pozemek parc. č. 20/1 v k.ú. Rudíkovy. Záměr prodeje byl řádně vyvěšen. 

V době vyvěšení se přihlásilo 5 zájemců. Dne 19. 06. 2023 přišla šestá žádost p. Lumíra Bolka. Současně 

požádal o koupi pozemek parc. č. 20/2 v k.ú. Rudíkovy. P. Bolek na koupi pozemku parc. č. 20/1 nárok nemá, 

protože ve vyvěšeném záměru bylo uvedeno, do kdy mají zájemci podávat své žádosti. Tento termín nestihl, 

a proto nám zbývá stále pět zájemců. Měli bychom rozhodnout, jakým způsobem se pozemek bude prodávat. Je 

potřeba stanovit způsob prodeje zřejmě obálková metoda, stanovit si podmínky a nejnižší cenu za m2 

dle znaleckého posudku je 33,- Kč bez DPH. Schválené podmínky budou zveřejněny na úřední desce. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje záměr prodat nemovitou věc – pozemek parc. č. 20/1 v k.ú. Rudíkovy, 

druh kultury zahrada o výměře 1331 m2, formou výběrového řízení (obálkovou metodou), nejnižší nabídka 

kupní ceny je stanovena znaleckým posudkem č. 796-16/2023 na částku 43.923 Kč + DPH. (33,-Kč/m2 + 

DPH). Podmínky podání budou zveřejněny úřední desce obce Třemešná. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 110/8/2023 bylo schváleno 

 

p. Lumír Bolek podal žádost o koupi pozemku parc. č. 20/2 v k.ú. Rudíkovy. Jak už jsme se bavili dříve, 

parcelu bych neprodával, necháme pozemky zaměřit a vytvoříme příjezdovou komunikaci k domům. 

 

Návrh starosta – na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 20/2, druh kultury zahrada o výměře 

413 m2 v k.ú. Rudíkovy. 

Výsledek hlasování: Pro: 0, Proti: 4, Zdržel se: 3 (T. Salvet, F. Pašas a R. Zahradník) 

Usnesení č. 111/8/2023 nebylo schváleno 

 

starosta – obec obdržela žádost Mgr. Tomáše Kopečného, který je vnukem paní Tribulové o koupi pozemku 

parc. č. 390/1 zahrada o výměře 148 m2, parc. č. 391/1 orná půdy o výměře 689 m2 a parc. č. 391/2 orná půda 

o výměře 180 m2 v k. ú. Třemešná. V pozemku parc. č. 390/1 se nachází vodoměrná šachta pana Škowroně, 

pozemek parc. č. 391/1 a 390/1 má v pronájmu paní Tribulová. Pozemek parc. č. 391/2 není pronajat. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje záměr prodeje pozemků parc. č. 390/1, druh kultury zahrada o výměře 

148 m2, parc. č. 391/1 orná půdy o výměře 689 m2 a parc. č. 391/2, druh kultury orná půda o výměře 180 m2 

vše v k. ú. Třemešná. 

Výsledek hlasování: Pro: 0, Proti: 7, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 112/8/2023 nebylo schváleno 

 

starosta – Ing. Daková žádá o zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 2910/3, v k.ú. Třemešná. Záměr 

prodeje tohoto pozemku jsme neschválili. Všichni víme, o který pozemek se jedná. 

Baron – já to nechal tak, jak to je. 

Salvet – jde o legitimní požadavek. Současně by se měla být komunikace zapsána do pasportu (evidence) 

místních (obecních) komunikací. Měla by mít nějakou jistotu, že se dostane ke svému pozemku. Bez této cesty 

se k němu nedostane, protože je tam překážka, sousední pozemek - trvalý travní porost ve vlastnictví ČR 

ve správě LČR, s.p. a asi souhlas s příjezdem nedají. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 2910/3, druh pozemku 

ostatní plocha v k.ú. Třemešná, zapsán u Katastrálního úřadu pro Moravskoslezský kraj, Katastrální pracoviště 

Krnov na LV 287 v k.ú. Třemešná z důvodu zajištění trvalé dostupnosti (pro chůzi a jízdu) k pozemkům parc. 

č. st. 393/6, druh pozemku zastavěná plocha a nádvoří a parc. č. 2842/5, druh pozemku zahrada oba v k.ú. 

Třemešná, zapsány u Katastrálního úřadu pro Moravskoslezský kraj, Katastrální pracoviště Krnov na LV 279 

v k.ú. Třemešná. 

Výsledek hlasování: Pro: 5, Proti: 1 (P. Baron), Zdržel se: 1 (R. Zahradník) 

Usnesení č. 113/8/2023 bylo schváleno 

 

starosta – dále máme k projednání žádost o pronájem bývalého holičství Třemešná čp. 24 Dariny Dybalíkové.  

Dybalíková – chtěla bych provozovat holičství a pedikúru. K tomu potřebuji uzavřít nájemní smlouvu. 

Podmínky místnosti jsou tuto činnost vyhovující. Není potřeba, aby obec do místnosti investovala. 

Zahradník – prostor je určen pro podnikání, služby, tak by měla obec něco investovat. Je to i do budoucna. 

starosta – obec může zajistit revize, případně vymalování.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje pronájem místnosti (holičství) v budově Třemešná 24, 783 82 

Třemešná, fyzické osobě podnikající Darině Dybalíkové, IČO 73887005, se sídlem Třemešná 119, 783 82 

Třemešná za 200 Kč za m2.plochy. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 114/8/2023 bylo schváleno 

 

 

8 Veřejné osvětlení 

starosta – v příloze jsem zastupitelům posílal nabídku ČEZ, jedná se o pořízení úsporného osvětlení pro obec 

Třemešnou. Cílem je nahrazení stávající zastaralé technologie osvětlení v obci Třemešná. Jedná se o výměnu 

výbojkových svítidel o různých příkonech v počtu 137 kusů výbojkových svítidel za LED svítidla s nižším 

příkonem na základě aktuálního rozmístění a roztečí svítidel. ČEZ zaslal nabídku úspor a z nich budeme 10 let 

hradit pronájem. Udělají pasport veřejného osvětlení a rekonstrukci hlavních rozvaděčů. V případě závad, ty 

bude řešit ČEZ. Obec musí pořídit nový izolovaný kabel. Tento projekt využila obec Osoblaha a Slezské 

Rudoltice a jsou spokojeni. V případě doplnění osvětlení obec musí nakoupit sloupy. 

Pašas – na nové osvětlení v Rudíkovech se musí připravit projektová dokumentace. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje realizaci INDIKATIVNÍ NABÍDKU Č.: INAB_VO 

ZA KORUNU_TREMESNA pro zakázku REKONSTRUKCE VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ – FORMOU VO 

ZA KORUNU pro obec Třemešná (jako zadavatele) od společnosti ČEZ Energetické služby, s.r.o. člen ČEZ 

ESCO, a.s., IČO 27804721, se sídlem Výstavní 1144/103 703 00 Ostrava-Vítkovice a pověřuje starostu obce 

k jednání s touto společností a uzavřením smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 115/8/2023 bylo schváleno 

 

 

9. Informace starosty  

starosta – je realizovaný nový digitální obecní rozhlas. Myslím si, že je lépe rozumět. Pokud nastane problém, 

na každém rozhlasu je číslo a stačí sdělit na obec toto číslo a konkrétní rozhlas lze upravit. Starý se nechá 

demontovat. 

 

starosta – dále nás kontrolní a finanční výbory seznámí se svou činností a výsledkem kontrol. 

Šamajová – Kontrolní výbor zkontroloval 14 usnesení, z nichž 10 bylo splněno a 4 probíhají.  

KV doporučuje zaměřit se na usnesení 45/3/2022 a č. 46/3/2022. Požádat o audit ZŠ a MŠ Třemešná. Doporučil 

ZŠ a MŠ nové zpracování účetnictví pro potřeby lepší prokazatelnosti příspěvku od obce Třemešná.   

Šperl – seznámil s činností finančního výboru. Byla provedena kontrola příruční pokladny na obci. Kontrola 

proběhla v pořádku.  

starosta – zastupitelstvo obce Třemešná bere kontroly na vědomí. 

 

starosta – byla provedena oprava ČOV Třemešná. Firma, která v minulosti ČOV vybudovala, opravila nerezová 

vodítka a byl vyvařen česlicový koš, který z nátoku odstraňuje pevné nečistoty. Tímto bych chtěl požádat 

občany, kteří jsou napojeni na kanalizaci, aby do odpadů nevhazovali hadříky, pleny a jiné věci, které 

do odpadu nepatří. Byla provedena generálka čerpadel a řezací ustrojí plní svoji funkci. Chtěl bych poděkovat 

všem, kteří s opravou byli nápomocni. Obec obdržela povolení vodoprávního úřadu na prodloužení kanalizace. 

Je rozdělena do dvou etap. Spojil jsem se s projektantem a začneme připravovat podklady k dotaci a realizaci 

stavby. 

 

starosta – Mikroregion Osoblažsko pořádá gastrofestival a hry bez hranic. Pokud mají občané zájem, mohou se 

přihlásit. Na hřišti TJ Sokol Třemešná byla umístěna buňka. Klíčky od ní byly předány fotbalistům. Byla 

předložena studie zázemí kabin v obci Třemešná, v současné době se provádí projekční práce. Také se 

připravuje studie proveditelnosti na pump park. 

 

starosta – k továrnímu areálu. Proběhla schůzka zastupitelů na místě a realizace III. etapy byla započata. Chtěl 

bych vyjádření všech zastupitelů, jak dále budeme v rekonstrukci pokračovat. Mohlo by v ní být zázemí obce. 

Baron – já jsme pro, jak to říkal Rosťa. 

 

starosta – dále je tu žádost Osoblažské úzkorozchodné společnosti, o.p.s. o dar či jinou formu finančního 

příspěvku ve výši 50.000 Kč na výdaje koordinátora Osoblažské úzkorozchodné dráhy, o. p. s. Společnost má 

zájem i opravu budovy na nádraží.  

Šperl – koordinátor dělá pro dráhu mnoho záslužného a je s ním dobré jednání. 

starosta – Obec ve společnosti není, ale trať v Třemešné začíná. Lidé o ní mají zájem. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje dar ve výši 50.000 Kč na výdaje koordinátora Osoblažské 

úzkorozchodné dráhy, o. p. s, IČO 02558521, se sídlem Slezské Rudoltice 64, 793 97 Slezské Rudoltice 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 116/8/2023 bylo schváleno 

 

starosta – další žádost o finanční podporu poslala Stonožka, která se snaží zprostředkovávat nové možnosti 

pro hendikepované, celkově zlepšit jejich kvalitu života. Rádi by se pustili do úprav okolí rehabilitačního centra 
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v Dívčím Hradě a tím dát více prostoru, zábavy a možností pro hendikepované děti do různých činností. 

Myslím si, že bychom je podpořit mohli. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje dar ve výši 5.000 Kč spolu Asociace rodičů a přátel zdravotně 

postižených dětí v ČR, z. s. Klub Stonožka Ostrava, IČO 68308892, se sídlem Mitušova 1330/4, 700 30 

Ostrava – Hrabůvka. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 117/8/2023 bylo schváleno 

 

starosta –Správy železnic chce vyjádření obce ke zrušení mostu. Příští rok na podzim plánujeme v měsíční 

nepřetržité výluce opravu mostů a propustků v úseku Krnov – Jindřichov ve Slezsku, mezi jinými i mostu v km 

17,204 v úseku Třemešná – Jindřichov v k.ú. Třemešná. Most je ve špatném technickém stavu, jeho oprava by 

vyžadovala značnou investici a tak se nás dotazují, zda by bylo možné tento most zrušit a nahradit ho 

propustkem. Jde o most naproti kravínu Milady Svobodové. Zdejší zemědělská podnikatelka zaslala 

nesouhlasné stanovisko, protože podjezd využívá k přehánění krav na pastevní areál. Bez něj by měla problém 

a musela by přehánět dobytek přes železniční trať, což je nebezpečné. Podjezd používají i lidé z obce. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná nesouhlasí se zrušením mostu v km 17,204 v úseku Třemešná – Jindřichov v k.ú. 

Třemešná, který je ve správě Správy železnic, státní organizace, Oblastní ředitelství Ostrava Muglinovská 

1038/5, 702 00 Ostrava. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 118/8/2023 bylo schváleno 

 

starosta – je nutno projednat v zastupitelstvech – vzít na vědomí schválený Závěrečný účet DSO Mikroregionu 

– Sdružení obcí Osoblažska za rok 2022. Je zveřejněn v elektronické podobě na webových stránkách MRK 

http://www.mikroregionosoblazsko.cz/ a na webových stránkách členských obcí mikroregionu. Zveřejněn bude 

do 31. 12. 2023. V listinné podobě je k nahlédnutí v kanceláři DSO na adrese: Mikroregion – Sdružení obcí 

Osoblažska, Na Náměstí 105, 793 99 Osoblaha v době konzultačních hodin pro veřejnost. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere na vědomí schválený Závěrečný účet DSO Mikroregion Osoblažsko za rok 

2022. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 119/8/2023 bylo schváleno 

 

starosta – dnes přišlo na obec vyjádření od VODA – svazek obcí k závodu na výrobu a zpracování potravin 

v Třemešné taneco. Přečtu ho celé a bude přílohou tohoto zápisu. 

Zahradník – kdo je ten spolek „Ochráňkyně“? 

občanka – zakladatelky jsou z Třemešné. Oslovujeme ve věci závodu na výrobu a zpracování potravin 

v Třemešné obyvatele nejen Třemešné, ale i jiných obcí Osoblažska. 

starosta – z jednání svazku, kde byli zástupci obcí a spolku vyplynulo, že všichni zainteresovaní se záměru 

divili. 

 

 

10. Diskuse 

starosta – obec zve občany na Den obce, který se koná dne 29. 07. 2023 od 14 hodin v areálu hřiště TJ Sokol 

Třemešná. 
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11. Závěr 

starosta – děkujeme. 

 

 

 

 

 

 

 

Zbyšek Pecháček         Filip Pašas 

starosta obce          místostarosta obce 

 

 

 

Rudolf Zahradník         Mg. Kateřina Šamajová 

ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu  
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